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Raadadviescommissie Welzijn 
(11084\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : dinsdag 30 november 2010 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), mevrouw M.J. van der Logt (burgercommissielid GBN),  

  de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), mevrouw P.M. Scheffers – van Vuuren  

  (burgercommissielid CDA), mevrouw D.T. de Zeeuw - Wielders (raadslid  

  VVD), de heer J.A Kapelle (burgercommissielid VVD),  de heer G.J. van  

  Weelden (raadslid SGP), de heer J.H. Vink (burgercommissielid SGP), 

  mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer J. Stern (burgercommissielid  

  PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer M. den Besten (burger- 

  commissielid LB), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier) en de heer J. 

  Andriesse (wethouder). 

Afwezig m.k. : - 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering geen gebruik gemaakt. 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 Er is in deze vergadering een presentatie gehouden door: de heer M. van den 

Boogaard (jongerenwerker Stichting Mozaïek), over het jeugd- en jongerenwerk in 

Neerijnen. Daarna kwam mevrouw T. van der Markt (vrijwilliger) aan het woord, 

met een overzicht en korte verslaglegging van gehouden SportFFMee activiteiten. 

 

Toezegging wethouder Andriesse: hij gaat contacten leggen met verenigingen om 

“de schelp” in Ophemert geadopteerd te krijgen. Daarna kunnen plannen gemaakt 

worden over opknappen/verplaatsen. Zodra hierover meer bekend is zal hij de 

commissie informeren. 

5. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen) van 22 juni 2010 

 Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) komt terug op de verslaglegging pagina 3 

(rondvraag). Zij heeft niet gezegd dat de vragen voor ouderen nogal verwarrend 

overkwamen, maar dat er fouten zaten in de vraagstelling bij sommige vragen 

waardoor het nogal verwarrend voor ouderen kan overkomen. Zij ziet dit graag in 

het verslag aangepast. 

 

Toezegging wethouder Andriesse: circa 2 maanden geleden is er door hem een 

gesprek gevoerd met 2 vertegenwoordigers van de Jeugdsoos Ophemert. Daar is 

verslaglegging van, die hij ter informatie aan de commissie zal doen toekomen. 
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Toezegging de heer De Kruiff (teammanager SzGw): de resultaten van het 

gehouden tevredenheidsonderzoek WMO zal aan de commissieleden worden 

verstrekt. 

 De besluitenlijst is gewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Andriesse meldt onderstaande mededelingen aan de commissie: 

- Kunst en cultuur: “de wachters” zullen i.o.m. de eigenaresse/kunstenares 

niet meer worden verbronst maar in kunststof gegoten. Dit is naar 

verwachting ook goedkoper. Voor het resterende budget gaat hij op zoek 

naar een zinvolle besteding. Toezegging wethouder Andriesse: zodra de 

wethouder een zinvolle besteding (b.v. opknappen van “de Koe”) gevonden 

heeft voor het resterende budget, zal hij dat ter besluitvorming voorleggen. 

Daarnaast deelt hij mede dat binnenkort ook de Nota kunst en cultuur aan 

de commissie wordt voorgelegd. 

- Convenant SWON: nu er een directiewisseling heeft plaatsgevonden zal 

met hen gesproken worden over het convenant. Inzet hierbij is om de 

SWON opdracht te geven tot het oprichten van een vrijwilligersnetwerk en 

een steunpunt mantelzorg, zodat dit volgend jaar operationeel is. 

- Kleine kernen leefbaarheidproject: bedoeld om burgers en verenigingen 

meer te betrekken en invloed te geven op de eigen leefomgeving en sociale 

omgeving. Uiteindelijk doel is om de slag te maken naar de WMO. 

Hiervoor wordt een leefbaarheidonderzoek opgestart, te beginnen in het 

dorp Haaften. 

- School Tuil: is ondergebracht bij de collega wethouder RO. Gesprekken 

over trapveldje voor de jeugd in het plan verlopen goed. Deze komt naast 

de school te liggen met medegebruik door de school. 

- Convenant voetbalverenigingen: de verenigingen hebben de gesprekken 

goed opgepakt. Er ligt nu een concept-convenant m.b.t. alcoholgebruik 

jongeren en sluitingstijden sportkantines, e.d. bij de verenigingen ter 

beoordeling, die uiteindelijk zal worden getekend. 

- Tennisvereniging Ophemert: door ruimtegebrek zijn ze nu zelf met een 

nieuwe locatie gekomen. We zijn nog in gesprek over de kosten (verschil 

tussen opbrengst huidige bestemming t.o.v. bouwkosten nieuwe 

bestemming). De gesprekken verlopen overigens in goede harmonie en we 

trachten bij elkaar te komen. Daarna zal de uitkomst ter besluitvorming aan 

de raad worden voorgelegd. 

- Convenant regionale bibliotheek: uiteindelijk 3 gemeenten getekend. Veel 

gemeenten hebben een bezuinigingstaakstelling/korting op de 

deelnemersbijdrage meegegeven, die zal worden ingevuld bij de opstelling 

van een nieuw (nu in voorbereiding zijnde) samenwerkingsovereenkomst. 

Voor Neerijnen levert dit geen besparing op, immers waren wij nog bezig 

met de opbouwfase van de deelnemersbijdrage. 
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- LANDER: het is bekend geworden dat de werkvoorzieningschappen circa  

€ 900 miljoen gekort gaan worden door de rijksoverheid. Voor LANDER 

betekent dit ongeveer een korting tussen 1 en 1,5 miljoen. Getracht wordt 

door het DB om dit op te vangen binnen een tijdvak van 3 jaar, waarbij als 

uitgangspunt dient de instandhouding van de dienstverlening/taken. Dat is 

een megaopgave. Mocht dat onverhoopt niet lukken dan zullen de 

gemeenten gevraagd worden voor een hogere bijdrage. 

- LEA: veel geld voor beschikbaar. Hij wil graag bekijken welke positieve 

programma’s hieruit nog meer gefinancierd kunnen worden, dan alleen 

taal- en rekenachterstanden. Hiervoor wenst hij een nieuwe werkgroep in 

het leven te roepen, waarin iedere politieke partij is vertegenwoordigd om 

een verdere invulling te gaan geven aan het LEA-beleid. 

7. Stukken ter bespreking 

7.1 Memo stand van zaken Speelplekkenbeleid 

 De commissie neemt de Memo van het college voor kennisgeving aan. 

 

8. Stukken ter advisering 

8.1 Voorstel tot instemming met de Jaarrekening en het jaarverslag 2009 van Stichting 

Fluvium (2010-09-11952) 

 Toezegging wethouder Andriesse: hij zal bij de Stichting Fluvium de 

bezorgdheid van de commissie overbrengen m.b.t. de kwaliteit van het onderwijs 

en de tijdige vervanging van de leermiddelen aan het einde van de 

afschrijvingstermijnen. De (mogelijke) korting op het budget mag zeker geen 

gevolgen hebben voor de kwaliteitsprojecten in de toekomst. Dit om de 

achterstanden bij taal en rekenen niet groter te laten worden, maar juist kleiner. 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.2 Voorstel tot vaststelling van de Maatregelverordening IOAW en IOAZ 2010, de 

Handhavingsverordening WWB, WIJ, IOAW en IOAZ 2010 en de gewijzigde 

Maatregelverordeningen WWB en WIJ 2010 en de gewijzigde Toeslagen- en 

Verlagingenverordeningen WWB en WIJ 2010 (2010-09-12125) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 De heer Den Besten (LB) heeft een boekwerkje voor zich liggen van de 

gemeenten Buren, Geldermalsen en Tiel over het vrijwilligersnetwerk. Waarom is 

Neerijnen hierbij niet aangesloten.  

Toezegging wethouder Andriesse: hij zal deze vraag schriftelijk beantwoorden. 

 

De heer Den Besten (LB) heeft een mededeling van de wethouder gemist. De 

gemeente is in het ongelijk gesteld door de rechter m.b.t. het project MFC-

Ophemert. Hierdoor is de bouw vertraagd. De gymzaal is afgebroken, terwijl er 

nog een bezwarenprocedure tegen liep, waardoor de schooljeugd nu elders moet 

gymmen met alle gevolgen van dien. 

Wethouder Andriesse antwoordt dat het project door de woningbouwvereniging 

“de Kernen” wordt uitgevoerd. Er is inderdaad een fout gemaakt met een tekening, 

waarbij de digitale en fysieke versie niet identiek was. Dit is niet opgemerkt bij de 

gemeente, maar wel door een oplettende burger die daartegen in beroep is gegaan 

bij de rechtbank. De rechter heeft hierop alles terug gelegd bij de gemeente, 

waarmee we zeker een vertraging oplopen tot 1 april 2011. 
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De heer Den Besten (LB) is nog steeds benieuwd naar de beantwoording van de 

wethouder op de vraag WIE er uiteindelijk opdracht heeft gegeven tot de start van 

de sloop van de gymzaal, terwijl er nog een bezwarenprocedure tegen loopt. 

Toezegging wethouder Andriesse: hij moet het antwoord op deze vraag schuldig 

blijven en zal deze schriftelijk aan de commissie doen toekomen. 

 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) heeft nog een suggestie voor de wethouder 

m.b.t. “de Schelp” in Ophemert. Verplaats deze naar een locatie tussen de nieuw te 

bouwen school en het Kulturhus. Hiermee creëer je een open podium waarvan 

iedereen kan genieten. 

De heer Kapelle (VVD) zegt dat vorig jaar de opbrengsten van de verkoop van 

consumpties op de ijsbaan in Ophemert is bestemd voor opknappen van “de 

Schelp”. Hieruit blijkt dat de bewoners het graag willen behouden voor het dorp. 

Wethouder Andriesse reageert door te stellen blij te zijn met alle suggesties die 

tot het behoud van “de Schelp” voor Ophemert kunnen leiden. Hierbij aangetekend 

dat hij tevens op zoek blijft gaan naar een adoptiemogelijkheid binnen de 

bevolking van Ophemert, waarmee de betrokkenheid van die burger bij “de 

Schelp” wordt vergroot. 

 

De heer Kapelle (VVD) nodigt de wethouder uit om nu contact te zoeken met alle 

bewoners van de wethouder Goossensstraat Ophemert over de ontwikkelingen 

m.b.t. de Jongeren Opvang Plaats (JOP) buitendijks. 

10. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.53 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 

d.d. 11 januari 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


